

LEISTUNGSSERKLÄRUNG

Gemäß EU-Verordnung 305/2011, Anhang III



DECLARATION OF PERFORMANCE

In accordance with EU-Regulation 305/2011, Annex III



1. Produkttyp / *product type*: **Überflurhydrant / pillar fire hydrant**
2. Typbezeichnung / *type description*: **VAG UEH NOVA 150 Typ AU
DN 150 PN 16**
3. Verwendungszweck / *Intended use*: **Feuerlöschzwecke / fire fighting purpose**
4. Firma / *company*: **VAG GmbH
Carl-Reuther-Strasse 1
D-68305 Mannheim**
5. Bevollmächtigter / *authorised representative*: nicht relevant / *not applicable*
6. Bewertungssystem / *system of assessment*: **System 1**
7. Details / *details* :

Die *notifizierte* Stelle, Engineering Test Institute, Public Enterprise; Hudcova 56b; CZ-62100 Brno (Reg.-Nr.1015), hat eine Erstprüfung der relevanten Eigenschaften des Produkts, eine Erstinspektion des Werkes und der werkseigenen Produktionskontrolle durchgeführt und führt eine laufende Überwachung, Beurteilung und Anerkennung der werkseigenen Produktionskontrolle durch.

The notified body, Engineering Test Institute, Public Enterprise; Hudcova 56b; CZ-62100 Brno (Reg.-nb.1015), has performed the initial type testing for the relevant characteristics of the product, the initial inspection of the factory and of the factory production control, and performs the continuous surveillance, assessment and approval of the factory production control.

**Zertifikat mit Registriernummer / certificate with registration number:
1015 - CPD – 2008 – E- 30- 00479- 08**
8. Erklärte Leistung / *declared performance*: **Das Bauprodukt entspricht den Anforderungen nach EN 14384 : 2005**
The construction product fulfills the requirements according EN 14384 : 2005
9. Die Leistung des Produkts gemäß den Nummern 1 und 2 entspricht der erklärten Leistung nach Nummer 8. Verantwortlich für die Erstellung dieser Leistungserklärung ist allein die Firma nach Nummer 4.

The performance of the product identified in points 1 and 2 is in conformity with the declared performance in point 8. This declaration of performance is issued under the sole responsibility of the company identified in point 4.

Unterzeichnet für den Hersteller und im Namen des Herstellers:
Signed for and on behalf of the manufacturer by:

Mannheim, den 18.01.2019

Dr. Thomas Walter
Geschäftsführung / VP Global Operations

Michael Krebs
Leiter Konstruktion und Entwicklung, Prokurist / Director Engineering

VAG Armaturen GmbH
Carl-Reuther-Straße 1
D-68305 Mannheim
Telefon: +49 (621) 749-0
Telefax: +49 (621) 74929-1000 (Allgemein)
+49 (621) 749-2153 (Vertrieb)
E-Mail: info@vag-group.com
Internet: www.vag-group.com

Geschäftsführung:
Marcus Sander
Felix Hornicek
Dr. Thomas Walter
Registergericht:
Amtsgericht Mannheim
HRB 9735
Sitz der Gesellschaft: Mannheim